

Homework for Level Two

Date due : 16/03/2025

الواجب البيتي للمستوى الثاني

تاريخ التسليم : 2025/03/16

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة أحكام الصلاة وأوقاتها على ص 38-39 من كتاب التربية الإسلامية- الجزء 2 للتأكد من الاستيعاب .
- مراجعة موضوع "الوضوء" على الصفحة 34 من كتاب التربية الإسلامية-2 للتأكد من الإستيعاب .
- Revise the subject of Prayer Rules & Timings on P.38- 39 in the Islamic Education Book-Step 2 to verify understanding .
- Revise the topic of "Al-Wudu " on P.34 in the Islamic Education Book-Step-2 to verify comprehension.
- حل التمارين التالية لغرض التأكد من فهم واستيعاب جميع المواضيع المدروسة سابقا :
- Do the following exercises to verify understanding and comprehension of all previously studied topics:

التمرين الأول : صلوا كل صلاة في العمود الأيسر بالوقت الصحيح في العمود الأوسط وعدد الركعات في العمود الأيمن.

Exercise 1: Match each prayer in the left column with the correct time in the middle and number of Rak'as in the right column.

Maghrib Prayer	Later in the afternoon	4 Rak'a
Thuhr Prayer	Early in the afternoon	3 Rak'a
Isha Prayer	After sunset	4 Rak'a
Asr Prayer	Early morning before sunrise	4 Rak'a
Fajir Prayer	At night	2 Rak'a

التمرين 2: أكتبوا أدناه خمسة أشياء يجب عليك القيام بها للحفاظ على النظافة.

Exercise 2 : List below five things you should do to keep cleanliness .

1-

2-.....

3-.....

4-

5-.....

التمرين 3 - ماذا يجب عليك فعله قبل الصلاة؟

Exercise 3 - What must you do before offering Salah ?

1-

2-.....

3-

4-